
Vážený pane Skřivane, 

 

odpovídám na Vaši písemnou interpelaci doručenou na zastupitelstvo městské části Praha 21 

konané dne 5.9.2022. 

Odpovídám na první část interpelace, která je směřována na mne, druhá část je směřována 

na pana starostu. 

1) Opakuji, že bulvární hanlivé přezdívky kohokoliv neznám a v žádném případě na ně 

nebudu reagovat. 

2) Na přiložené fotografii jsem já a další občané s panem Ing. Petrem Hlubučkem, v té 

době náměstkem primátora, někdy v roce 2019. 

3) Fotografie byla pořízena v souvislosti s plánováním změn územního plánu, protože v 

té době již bylo známo, že kotelna bude s nejvyšší pravděpodobností končit provoz ke 

konci roku 2021. 

4) Zrušit kotelnu, resp. ukončit její provoz, může pouze její majitel, což je společnost 

Veolia, která, pokud je mi známo, svůj záměr odběratelům včas oznámila. 

5) Vztahy mezi majitelem kotelny a odběrateli tepla se řídí občanským zákoníkem a 

dalšími předpisy, pokud se domníváte, že majitel kotelny se dopustil něčeho 

"ilegálního", obraťte se prosím na soud. 

6) Není mi nic známo o propojení ÚMČ Praha 21 s organizovaným zločinem ve věci 

rušení kotelny. Pokud máte konkrétní důkazy, vřele doporučuji, obraťte se na Policii 

České republiky. 

S pozdravem 

Marie Kučerová 

V Praze dne 20.9.2022 

 


